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Kjære innbyggere  
 

 

2009 ble et år med fokus på historie på Kvitsøy, og sluttføringen av 

Bygdeboken ble et av høydepunktene. Etter mange års arbeid er den endelig 

kommet i havn, og jeg vil igjen gi en stor takk til komiteen og forfatteren for 

meget godt utført arbeid. Det å ta vare på vår egen historie er viktig og vil være 

viktig i tiden som kommer. Jeg hadde æren av å dele ut Byggeskikkspris og 

Kulturpris under Kulturdagen i 2009. Begge prisene er med på å markere 

Kvitsøys historie gjennom bygningsvern og kulturarbeid. I tillegg foregår det 

fortsatt arbeid med utvikling av Hummermuseet i samarbeid med 

Ryfylkemuseet, som også viet sin årbok til tema om Kvitsøy. Her vil jeg 

spesielt rette en takk til de eldre på Kvitsøy som har bidratt med kunnskap for å 

ivareta vår historie.  

 

I 2009 har det også vært stor aktivitet i de frivillige organisasjonene. Lag og organisasjoner gjør mye 

gjennom frivillig arbeid, og på den måten oppnår man mye med begrensede midler. Langt på vei er 

disse bærebjelker i samfunnet, og bidrar til gode oppvekstvilkår for våre barn – de som skal skrive 

historien i fremtiden.  

 

Aktivitetene i de frivillige organisasjoner viser også at vi mennesker i utgangspunktet er kreative og 

nytenkende. Dette må vi som samfunn stimulere på de arenaene hvor vi oppholder oss. Det vil si at 

innen barnehage, skole og næringsliv må vi akseptere at noen er annerledes, tenker utradisjonelt og 

ønsker å prøve ut nye ting. Det er de som ofte blir fremtidens gründere og vil utvikle nye produkter 

som basis for nye næringer og arbeidsplasser. Her er det viktig at det offentlige system tilrettelegger 

og gir gode vilkår for de som går sine egne veier i all sin kreativitet.  

 

Det er stadig endringer i samfunnet og spesielt innenfor offentlig sektor, med nye statlige reformer og 

pålagte oppgaver til kommunene. Dette gir en kommune som Kvitsøy nye utfordringer, og min 

erfaring er at de ansatte i kommunen tar disse utfordringene på en konstruktiv og god måte. 

Endringene krever ofte omstilling og ny kompetanse hos de ansatte. Jeg vil gi en ekstra takk til alle 

ansatte i kommunen for at dere gir oss innbyggere meget gode tjenester.  

 

I 2009 var det finanskrise og den førte blant annet til at vi fikk ny kai til 15 millioner kroner. 

Regjeringen bevilget penger for å motvirke krisen og krevde at det ble bygget ny kai før nyttår. 

Dermed ble det bygget ny kai raskt og rimelig, og uten forsinkende prosesser og utredninger som ofte 

øker kostnadene ved bygging av ny infrastruktur. I tillegg bevilget fylkeskommunen midler til en ny 

avgang med hurtigbåten om morgenen, noe som også er meget positivt for alle pendlerne og folk 

ellers.  

 

Ellers vil jeg rette en takk til politikerne i kommunen som står på og jobber til det beste for alle på 

Kvitsøy - både unge og eldre.  

 

 

Ønsker alle en god sommer. 

 

 

 

Ole Olsen  

ordfører 
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Kjære innbyggere!   

 

For en aktivitet i 2009! Og med dette menes først og fremst aktivitetsparken! Endelig, etter flere års 

planlegging, har vi i 2009 begynt å bygge. Prosjektet er kostnadsberegnet til ca. 25 millioner. 

Nettoutgift for kommunen er imidlertid betydelig lavere. Så langt utvikler prosjektet seg som planlagt, 

både byggeteknisk og økonomisk. Vi gleder oss alle til åpningen sommeren 2010! 

 

Kommunens økonomiske driftsresultat for 2009 er meget bra og bedre enn budsjettert. Dette skyldes 

hovedsakelig inntekter fra eiendomsskatt på ”verk og bruk”. Her vedtok kommunestyret en juridisk 

nødvendig omtaksering, som resulterte i betydelig økte skatteinntekter. På grunn av en statlig 

lovendring vil kommunen imidlertid de kommende år miste en stor del av eiendomsskatteinntektene 

fra oljeinstallasjoner i sjøen. Dette, samt store merutgifter knyttet til drift av aktivitetsparken, vil 

svekke kommunens økonomi. Kommunen er seg problemstillingen bevisst, vi vet at 

kommuneøkonomien vil bli betydelig svakere de kommende år. 

 

Tjenestene til innbyggerne har også i 2009 holdt vanlig høy standard. Våre egne ansatte er engasjert, 

entusiastisk og innehar den faglige kompetansen som staten krever og innbyggerne forventer. Å 

oppfylle slike krav og forventninger er ikke alltid like lett i forhold til ”marginale” arbeidsområder 

som for eksempel barnevern, skatteinnkreving, PPT-arbeid osv. Gjennom en målbevisst politikk over 

år, har Kvitsøy kommune derfor inngått samarbeidsavtaler med våre nabokommuner. Disse 

samarbeidsavtalene resulterer i gode tjenester, også innenfor mer marginale arbeidsfelt som likevel 

krever høy faglig kompetanse. Vi er takknemmelig for at vi har nabokommuner som er villige til å 

samarbeide. 

 

I 2009 har vi hatt tilsyn fra Fylkesmannen. Både Kvitsøy skole og Kvitsøy pleie- og omsorgsavdeling 

ble kontrollert. I forkant var de ansvarlige selvfølgelig noe nervøs. Hvor mange anmerkninger og 

avvik får vi? Men resultatet ble bra; Vi fikk mye ros, både på skolen og pleie- og omsorgsavdelingen. 

Skolen fikk ikke ett eneste avvik og ikke en anmerkning en gang! Dette sa Fylkesmannen var helt 

spesielt, de kunne ikke huske at slikt hadde skjedd før i Rogaland. Pleie- og omsorg fikk ett avvik; Det 

ble ikke gitt skriftlig begrunnelse når en søker fikk innvilget en søknad. Vi begrunnet bare avslagene. 

Dette er et sjeldent bra tilsynsresultat, og jeg vil rette en stor takk til alle involverte, både i skolen og i 

pleie- og omsorgsavdelingen. 

 

Det ble gjennomført mange utredninger og planer i planavdelingen i 2009. Jeg vil her kort komme inn 

på regulering av ”Melinggården”. Reguleringsarbeidet ble påbegynt i 2009 og de første planutkast 

viser en svært spennende planløsning. Her vil det bli plass til ca. 45 nye boenheter, og regner vi ca. 3 

personer i hver av enhetene vil Melinggården gi plass til opptil 150 nye innbyggere. Kvitsøys 

innbyggertall vil i så fall stige til ca. 650 – 700. Dette medfører utfordringer på flere plan. Jeg mener at 

Kvitsøy bør bevares som den enestående naturperle som den er. Da bør innbyggertallet kanskje ikke 

bli særlig høyere enn 650. En for stor økning av innbyggertallet vil kreve omfattende tilpasninger av 

infrastrukturen i kommunen. Utvidete tilbud innenfor alle tjenesteområder, samt store, nødvendige 

investeringer, vil medføre økonomiske problemstillinger, men også forandre ”karakteren” til Kvitsøy 

betydelig.  

 

Kvitsøy er i dag en fantastisk øy og en flott kommune, på alle mulige måter. Enestående og eksklusiv 

natur, gode kommunale tjenester, mange engasjerte innbyggere, lag- og foreninger, et variert 

næringsliv og mye kultur(historie) garanterer de beste forutsetninger for en fortsatt positiv utvikling av 

Kvitsøy samfunnet. Vi som jobber i kommunen, ønsker å bidra til en slik positiv utvikling! 2009 var i 

så måte et godt år! 
 

 

Med vennlig hilsen 
 
 

Andreas Polster 

Rådmann 
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KOMMUNENS ØKONOMISKE SITUASJON I 2009 
 

Tabellen under gir en oppsummering av hovedtallene for regnskap 2009 sammenliknet med 2008. 

Tallene med ”minustegn” leses som inntekter. 

 

Driftsresultat 2008 – 2009 
 

Tall i hele tusen 

  
Regnskap 2008 Budsjett 2009 

(revidert) 

Regnskap 2009 Noter/ 

avvik: 

Drift 

Skatt på formue og inntekt 

Eiendomsskatt 

Rammetilskudd m.v.  

Andre driftsinntekter 

 

-9 748 

-705 

-18 467 

-11 068 

 

-10 200 

-700 

-21 500 

-8 448 

 

-10 214 

-1 350 

-21 875 

-13 263 

 

 

1. 

2. 

3. 

Sum driftsinntekter -39 988 -40 848 -46 702  

Lønn og sosiale 

utgifter/pensjon  

Avskrivninger 

Fordelte utgifter 

Andre driftsutgifter 

 

27 378 

1 284 

-1 112 

11 563 

 

29 276 

1 457 

-1 218 

11 423 

 

29 880 

1 870 

-1 160 

12 698 

 

4. 

 

 

5. 

Sum driftsutgifter 39 113 40 938 43 288  

Brutto driftsresultat -875 90 -3 414  

Renter og avdrag 

Renteinntekter  

Renteutgifter   

Avdrag på lån  

 

-2 161 

1 145 

655 

 

-1 927 

947 

830 

 

-1 562 

649 

649 

6. 

Netto renter og avdrag 

Motpost avskrivninger 

-361 

-1 284 

-150 

-1 457 

-263 

-1 870 

 

NETTO 

DRIFTSRESULTAT 
-2 520 -1 517 -5 547 7. 

Bruk av avsetninger/fond -2 723 -2 719 -2 718  

Sum avsetninger 2 993 2 680 5 714 8. 

ÅRETS OVERSKUDD 

(avsatt på disposisjonsfond) 
-2 250 -1 556 -2 552 

 

9. 

 

Noter: 

1) Høyere enn budsjettert pga. ny taksering. 

2) Høyere enn budsjettert pga. krisepakken inngår. 

3) Høyere enn budsjettert hovedsakelig pga. at momskompensasjon investeringer (hallen) må 

regnskapsføres som inntekt i driftsregnskapet. Vi hadde også betydelig høyere 

sykepengerefusjoner enn antatt/budsjettert. 

4) Overskridelser lønn må sees i sammenheng med høyere sykepengerefusjoner, se note 3. 

5) Overskridelser relaterer seg til forskjellige større og mindre forhold som for eksempel økte 

utgifter til brannvesenet, tapsavsetning eiendomsskatt mv.  

6) Rentenivået i 2009 var lavere enn antatt, derfor lavere renteutgifter, men også lavere 

renteinntekter. 

7) Netto driftsresultat er misvisende på grunn av inntektsføring av momskompensasjon fra 

investeringsregnskapet. 

8) Her settes momskompensasjonen av til investeringsregnskapet, se også punkt 7. 

9) Et høyere overskudd enn budsjettert, hovedsakelig pga. høyere eiendomsskatteinntekter. 
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Investeringer i 2009 
Følgende investeringer ble realisert i 2009: Påbegynnelse av bygging aktivitetspark, ferdigstilling av 

bygdebok, bygging av parkeringsplass i Myra, skifting av vannkummer, lekeplass Haganes, 

oppgradering av kommunens regnskapssystem, oppgradering av hummermuseet og påbegynnelse av 

reguleringsplan Melinggården. For detaljer, se investeringsregnskap. 

 

 

Langsiktig gjeld  
 31.12.07 31.12.08 31.12.09 

Sum langsiktige lånegjeld  13 494 000 12 838 000 16 050 000 

 

Noter: 

1) Lånegjelden pr 31.12.09 viser et korrekt bilde, men en må huske at utgiftene som er relatert til 

bygging av aktivitetsparken som krever låneopptak, foreløpig er dekket ved bruk av kommunens 

likviditet. 

2) Underskuddet i investeringsregnskapet vil bli dekket av låneopptak i 2010, som vedtatt. 

 

 

Fondsbeholdning 
 31.12.07 31.12.08 31.12.09 

Bundne driftsfond 1) 1 785 000 1 374 000 1 535 000 

Ubunden investeringsfond 2) 0  0 0 

Bunden investeringsfond 3) 190 000 189 000 1 440 000 

Disposisjonsfond 4) 4 558 000 4 576 000 6 472 000 

Sum fond 6 533 000 6 139 000 9 447 000 

 

Noter: 

1) Fondet er bundet til bestemte formål og kan ikke endres av kommunestyret, for eksempel 

øremerket psykisk helsevern, næringsfond mv. 

2) Fondet er til kommunestyrets frie disposisjon til investeringsformål. 

3) Bruk av fondets midler er bundet til bestemte investeringsformål. Her er det avsatt midler fra 

Statens vegvesen til bygging av ventehuset på ferjekaien. 

4) Det er allerede vedtatt bruk av disposisjonsfond til finansiering av aktivitetshallen med kr.  

2 450 000,- som går til fratrekk. Tallet for 2009 viser ikke avsatt overskudd for regnskapsåret. 
 

 
 

Fri likviditet 
 31.12.07 31.12.08 31.12.09 

Sum bankinnskudd 9 755 000 7 075 000 9 268 000 

Bundet skattetrekksmidler 829 000    966 000 1 038 000 

Bundne fondsmidler 1 975 000 1 563 000 2 975 000 

Ubrukte lånemidl. husbank 1 147 000 1 147 000 1 012 000 

Fri likviditet 5 804 000 3 399 000  4 243 000   
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KOSTRA – økonomiske nøkkeltall 2009 

  

 

 

Kvitsøy 

2008  

Kvitsøy 

2009  Finnøy Rennesøy Bokn Forsand Rogaland Norge 

Finansielle nøkkeltall 
 

              

Brutto driftsresultat i prosent av brutto 

driftsinntekter 

3 6,6 -1,6 3,6 5 -2,1 0,2 0,4 

Netto driftsresultat i prosent av brutto driftsinntekter 7,1 10,7 2,4 4,2 6,1 24,1 3,3 -0 

Langsiktig gjeld i prosent av brutto driftsinntekter 129,6 131,9 151,1 166,7 145,6 156,7 152,8 170,4 

Arbeidskapital i prosent av brutto driftsinntekter 14,9 14,7 12,3 22,9 29 89,6 15 21,9 

Frie inntekter i kroner per innbygger 52113 60362 45021 35262 50373 52412 32470 31755 

Netto lånegjeld i kroner per innbygger 10245 17865 22309 40195 36270 64677 21815 26889 

Prioritering 

 

       

Barnehage, utg. pr. innbygger 1-5 år i kroner  31387 33452 26152 16618 17020 65962 16930 16994 

Grunnskoleopplæring, per innbygger 6-15 år 109244 138044 111965 81837 106742 132307 80780 80300 

Kommunehelsetjenesten, utg. pr. innbygger 2834 3391 2849 1771 4280 4855 1531 1511 

Pleie- og omsorgtjenesten, utg. pr. innbygger 13548 14446 15924 10359 14101 26258 11918 12134 

Sosialtjenesten pr. innbygger 20-66 år netto utgift. 249 369 1300 1275 1236 1371 2112 2493 

Innbygger 0-17 år, barneverntjenesten 551 1706 7820 2524 837 13584 5024 5017 

Administrasjon og styring i kr. pr. innb. 13030 14082 6981 4862 7753 15156 3199 3430 

  
 

       

Dekningsgrad  
       

Andel barn 1-5 år med barnehageplass 93,5 93,5 89,4 88,1 86,3 88,6 87,2 87,1 

Andel elever, spesialundervisning, prosent 5,3 4,4 7,4 10,3 14,8 9 6,7 7 

Legeårsverk pr 10 000 innbyggere 12,8 13,2 14,3 9,1 12 17,4 8,7 9,3 

Fysioterapiårsverk per 10 000 innbygger 9,7 10 6,7 5,6 7,5 6,5 6,6 8,9 

Andel plasser i enerom i pleie- og omsorg 81,8 81,8 100 100 81,8 100 91,6 93,6 

Andel innbyggere 80 år, beboere på institusjon 21,9 21,9 10,5 13,3 15,2 16 13,8 14,2 

Andel barn med barneverntiltak ift. innb. 0-17 år .. 2,4 5,8 2 2,3 11,2 3,9 4,1 

Kommunale veier og gater i km pr. 1 000 innbygger 3,7 3,8 16,6 11,4 26,5 28,7 7,2 8 

Sykkel-, gangveier/turstier mv. per 10 000 innb. 111 114 39 27 60 923 46 33 

Kommunalt disponerte boliger per 1000 innbyggere 
7 8 18 14 25 33 17 20 

 

 

Kostra oversikten viser at Kvitsøy kommune skiller seg ut på noen områder: 

 Kvitsøy har et meget bra netto driftsresultat og fortsatt relativ lav langsiktig lånegjeld. Men, noen 

prosent (ca. 5 %) av netto driftsresultatet er knyttet til momsrefusjon fra aktivitetspark prosjektet. 

Disse ”refusjonsinntektene” må føres i driftsbudsjett og ”forvrenger” bildet betydelig. Disse 

regnskapsregler gjelder selvfølgelig alle kommuner, et godt eksempel på hvordan kostratallene 

kan være misvisende. 

 

 Utgifter til skolen (pr. elev) har øket betydelig. Dette skyldes færre barn i 2009 enn i 2008. Helse-

, pleie- samt barnehageutgiftene er mer ”normale” sammenlignet med andre relevante kommuner. 

 

 

OBS! Kostra oversikten relaterer seg til første regnskapsrapportering fra februar 2010. I alle 

kommuner er det foretatt justeringer i forbindelse med den endelige regnskapsavslutningen!  

Det vil si at ikke alle tallene i tabellen er helt korrekte. 
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POLITISK VIRKSOMHET 2009 

 

Politiske saker 2009 
Formannskapssaker 
1/09 Nytt tilsettingsreglement  

2/09 Forslag revidert prisliste Plan- og byggesaker 2009  

3/09 Næringsfond -søknad kystgalleriet  
4/09 Næringsfond - søknad godsruta  

5/09 Henvendelse fra Margrethe Rønning  

6/09 Årsmelding/regnskap 2008  
7/09 Økt bemanning teknisk uteseksjon 2009  

8/09 Spesialundervisning 2009-2010 enkeltvedtak 

9/09 Parkeringsplass i "Myrå", gnr 18, bnr 143 
10/09 Utgår  

11/09 Høring – planretningslinjer forvaltn. av strandsone  

12/09 Skattesamarbeid Kvitsøy-Stavanger  
13/09 Næringsfondssøknad - Kjell Olsen  

14/09 Tv-aksjonen Care 2009  

15/09 Diverse drøftings/informasjonssaker  
16/09 Budsjett 2010 

17/09 Prisliste 2010 - forslag gebyrer plan og utvikling  

18/09  Opprettelse av kulturavdeling 
19/09 Foresp. om kjøp av areal til p-plass – 18/142  

20/09 Bygdebokpris og takk til nemnda  
 

 

Kommunestyresaker  
1/09 Testvindmøller på Kvitsøy  
2/09 Regjeringens tiltakspakke 2009  

3/09 Forslag revidert prisliste Plan- og byggesaker 2009  

4/09 Nytt tilsettingsreglement Kvitsøy kommune  
5/09 Høringsuttalelse Skanled rørledningsprosjekt  

6/09 Reg.plan Kvitsøy akt.park - sluttbehandling 

7/09 Opptak av husbankmidler til videreutlån 2009  
8/09 Revidering av barnehagereglement 2009  

9/09 Opprettelse av sakkyndig nemnd – eiendomsskatt  

10/09 Reguleringsplan for Vollsøy boligfelt - 
 oppheving av vedtak pga manglende høring 

11/09 Søknad om skjenkebevilling, Kvitsøy-turistsenter  

12/09 Godkjenning av ny styrer for salg av alkohol, Coop  
13/09 Finansiering hummermuseets 1. etasje  

14/09 Ekstrabevilgning arkitekthjelp  

15/09 Årsmelding/regnskap 2008  
16/09 Parkeringsplass i "Myrå", gnr 18, bnr 143 

17/09 Økt bemanning teknisk uteseksjon 2009  

18/09 Kvitsøy aktivitetshall - valg av totalentreprenør  
19/09 Prosjekt styringssystem for pengeflyt  

20/09 Utvidelse av biomasse - oppdrettsanlegg Hestholmen 

21/09 Årsmelding for 2008 - kontrollutvalget i Kvitsøy  
22/09 Nye fotballmål 2009  

23/09 Kvitsøy aktivitetshall - finansiering  

24/09 Budsjettregulering - juni 2009  

25/09 Reguleringsplan og konsekvensutredning for  

 testvindmølle Lyse produksjon - 1. gangs behandling 
26/09 Ny plan og bygningslov – del. av myndighet  

27/09 Endring av avdragstid på ansvarlig lån - Lyse  

28/09 Søknad om perm. fra politisk verv – Bodil K Olsen  
29/09 Representasjonsordning for mennesker med nedsatt  

 funksjonsevne  

30/09 Valg av valgstyre for Stortingsvalg 2009  
31/09 Reguleringsplan og konsekvensutredn. for vindmølle  

 Lyse produksjon - klager etter kommunestyret vedtak 

32/09 Skattesamarbeid Kvitsøy-Stavanger  
33/09 Personalsit. i forvaltningsavd og plan og utvikling 

34/09 Ny samarbeidsavtale IVAR IKS – VAR-tjenester 

35/09 Sammenslåing av lensmannskontorene i Finnøy, 
 Rennesøy og Kvitsøy 

36/09 Regionalplan for energi og klima i Rogaland  

37/09 Endring av vedtekter - Ryfylke friluftsråd  

 

38/09 Budsjettoppfølging 2009 - kontrollutvalget 

39/09 Fremtidige planer for Coop  

40/09 Rømningsvei fyrvokterboligen  
41/09 Kommunedelplan  - E39 Rogfast  

42/09 Midler til ny rømningsvei, Kvitsøy bedehus  

43/09 Budsjett 2010  
44/09 Prisliste 2010 – gebyrer plan/utvikling 

45/09 Deling ved salg av eiendom - S Hauge gnr 18/1, 

46/09 Konsesjon erverv landbrukseiendom Gnr 18/1+28 
47/09 Regnskapsrapport pr desember 2009  
 

 

Teknisk utvalg saker 
1/09 Reguleringsplan Melingsgarden  

2/09 Protest mot grenseendringer gnr 17/96 og 17/76 

3/09 Plassering og kotehøyde bygninger i strandsonen  
4/09 Reg.plan og konsekvensutredning - Testvindmølle  

5/09 Reguleringsplan for Vollsøy boligfelt - 

 oppheving av vedtak pga manglende høring 
6/09 Nytt inngangsparti og trapp – K Haugen gnr. 15/39 

7/09 Søknad oppføring enebolig – P Haaland, gnr 19/19  

8/09 Søknad påbygg hytte - Tore Kolnes gnr 16, bnr 29 
9/09 Oppføring av hytter - KM Nordbø, Gnr 15, bnr 4 

10/09 Rammetillatelse fritidsbolig – Nevland,  gnr 19/73 

11/09 Rammetillatelse fritidsbolig - Gundersen gnr  19/66 
12/09 Rammetillatelse utvidelse  fritidsbolig, gnr. 19/69 

13/09 Regplan og konsekvensutredn for testvindmølle  

 Lyse produksjon - offentlig ettersyn 
14/09 Mindre vesentlig endring - regplan Vollsøy  

 ombygging av Kvitsøy ferjekai 

15/09 Søknad oppføring enebolig – P Haaland gnr. 19/19 
16/09 Oppføring av fritidsbolig -  T Holgersen gnr 15/50 

17/09 Regplan og konsekvensutredn. testvindmølle – 2.g 

18/09 Reguleringsplan for Vollsøy boligfelt - Kåre Nordbø  
 utlegging til 3. gangs offentlig ettersyn 

19/09 Mindre vesentlig endring - reguleringsplan Vollsøy  

 ombygging av Kvitsøy ferjekai - 1. gangs behandling 
20/09 Ny plan og bygningslov. Delegering av myndighet  

 fra kommunestyre til teknisk utvalg  

21/09 Rehabilitering av bolig og søknad om utsettelse vedr.  
 boplikt Kåre Haugen, gnr. 15, bnr. 39 

22/09 Søknad oppføring brygge - H Håland gnr. 17, bnr. 10 

23/09 Reg.plan og konsekvensutredn testvindmølle Lyse-  
 klager etter kommunestyrets vedtak 

24/09 Klage tilknytningsavgift hytter KM Nordbø, gnr 15/4 

25/09 Deling etter jordloven - S Hauge, gnr. 18 bnr. 72 
26/09 Oppføring av hytte - klage på vedtak i sak 16/09,  

27/09 Rammetillatelse fritidsbolig - Gundersen gnr 19/66 

28/09 Renovering av anneks på Grøningen - gnr 20/93 

29/09 Kommunedelplan - E39 Rogfast  

30/09 Fartsdempere Haganeset  
31/09 Rehabilitering av sjøhus/brygge - Haugen 15/39 

32/09 Søknad om riving av sjøhus - Hviding gnr 18/31 

33/09 Reparasjon av brygge/molo - Åge Sola gnr 15/69 
34/09 Renovering av anneks på Grøningen - gnr 20/93 

35/09 Rammetillatelse tilbygg, fasadeendring – 19/69 

36/09 Parkeringsplass Mjåsund - gnr 18, bnr 142 
37/09 Klage på rammetillatelse - Egeland gnr 18/105 

38/09 Klage på avslag ny brygge - Haugen gnr 15/39  

39/09 Reguleringsplan for Vollsøy boligfelt – nytt forslag 
40/09 Mindre vesentlige endring - Binholmen/Naustvollv.
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Kommunens politiske utvalg 
 

Politisk organ Leder Hovedoppgaver 

Kommunestyre Ole Olsen Overordnet politisk organ, kommuneplan, budsjett 

Formannskap Ole Olsen Planutvalg, økonomiutvalg, personalutvalg 

Teknisk utvalg Erling Haaland Komm. planlegging, plan- og bygningslov, vei, 

vann, kloakk 

Kontrollutvalg Lauritz Ydstebø Kontrollere kommunens virksomhet i samarbeid 

med revisjonen 

Kulturråd Anders Nordbø Kulturmidler, kulturpris, byggeskikkpris mv. 

Eldreråd Solveig Sande Fremme de eldres interesser politisk, aktiviteter for 

eldre 

 

 

Politisk møteaktivitet 2009 
 

Politisk organ Ant. møter Politisk organ Ant. møter 
Kommunestyre 8 Formannskap 8 

Teknisk utvalg 7 Kontrollutvalg 4 

Kulturråd 2 Eldreråd 5 
 

 

Kommunestyrets sammensetning 
Kommunestyret på Kvitsøy består av 15 representanter fordelt på to lister. Felleslisten KRF/Frie 

borgerlige har 9 representanter, mens AP/Tverrpolitiskgruppe har 6 representanter. Ole Olsen er 

ordfører. Leif Ydstebø er varaordfører og gruppeleder for Felleslisten KRF/Frie borgerlige, mens Kai 

H. Kvilstad er gruppeleder for AP/Tverrpolitiskgruppe. 

 

 

KRF/FB Mobilnr. Tlf. privat Tlf arbeid E-post 

Ole Olsen,  48038317 51735344 51735130 ole@thormeling.no 

Leif Ydstebø 90917941  51832171 leif.ydsteboe@uis.no 

Asbjørn Ydstebø 90593392    

Erling Haaland 90148795   ehaa@iris.no 

Ann Elise Høie 90069173 51735277 51736350 oto-hoie@online.no 

Oddbjørn Nordbø 91308959 51735233  odd-bnor@online.no 

Tore Greibesland 95073731   to-greib@online.no 

Thomas Nordbø 93466472 51735161   

Ingrid Pettersen 95821676 51735366  ingrpett@broadpark.no 

AP/TP Mobilnr. Tlf. privat Tlf arbeid E-post 

Kai Kvilstad 91860631 51735102 51735900 kai-henning.kvilstad@ no.relacom.com 

Anders Nordbø 90782169 51735355  gk-nor@online.no 

Gro A. Steine 92065576 51735197  ga-stein@online.no 

Ingunn M. Pedersen 97646630  51736350 inp@epost.no 

Anders Høie 98229456 51735371  ahoei@online.no 

Kjetil Vindenes 93224093 51735330 93224093 kjetil_v@hotmail.com 

 

mailto:ole@thormeling.no
mailto:leif.ydsteboe@uis.no
mailto:oto-hoie@online.no
mailto:ingrpett@broadpark.no
mailto:inp@epost.no
mailto:ahoei@online.no
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SEKTOR FOR FORVALTNING OG ADMINISTRASJON 
 

Sektor for forvaltning og administrasjon utgjør sentraladministrasjonen i kommunen. Ved siden av 

rådmann, består sektoren av økonomiavdeling, merkantil avdeling inklusiv sentralbord, arkiv, samt 

politisk sekretariat. Sektoren er i tillegg ansvarlig for overordnet personal- og HMS-arbeid, 

næringsarbeid, IKT-arbeid mv. 

 

Dette skjedde i 2009 
Arbeidssituasjonen for de ansatte i sektor for administrasjon og forvaltning har også i 2009 vært 

preget av en noe ustabil personalsituasjon. Flere av de ansatte har i perioder vært sykemeldt, og fokus 

har dermed vært mer rettet mot å betjene de grunnleggende arbeidsoppgavene, enn å drive med 

utviklingsarbeid. Påtross av stort arbeidspress i sektoren, har en klart å bevare trivsel og et godt 

arbeidsmiljø. I juni var hele avdelingen samlet på Rennesøy, og hadde en nyttig dag med blant annet 

fokus på samarbeid og interne rutiner/arbeidsfordeling.  

 

For å forbedre arbeidssituasjonen og redusere sårbarheten i sektoren, ble to viktige grep gjort i 2009; 

Det ble tilsatt en konsulent i 100 % i ett år fra oktober, og det ble inngått samarbeid med Stavanger 

kommune om ivaretakelse av skatteoppkreverfunksjonen i kommunen. Samarbeidsavtalen ble 

undertegnet i desember 2009 og avtalen gir kemneren i Stavanger det formelle ansvaret for 

skatteområdet, etter delegert myndighet fra kommunestyret.  

 

Ut fra arbeidssituasjonen i sektor for administrasjon og forvaltning har det vært vanskelig å prioritere 

oppgaver i tilknytning til overordnet personalarbeid. Likevel ble revidert tilsettingsreglement vedtatt i 

februar, og arbeid med kompetansekartlegging ble startet i tråd med føringer i hovedtariffavtalen. 

Arbeidet ble dessverre ikke fullført i 2009, men videreføres i 2010. Som vedtatt i 2008 har det også i 

2009 vært gjennomført kontaktmøter mellom kommunens administrasjon og de hovedtillitsvalgte.  

 

Av særlig hendelser i 2009 må Stortingsvalget trekkes frem. Forberedelser og gjennomføring gikk 

bra, og etter endt opptelling kunne Kvitsøy kommune skilte med en valgoppslutning på 84,9 %. Det 

var nest høyeste av alle kommuner i Norge, og kun Utsira hadde høyere fremmøteprosent (92,5 %).   

 

Kvitsøy kommune har siden 2006 hatt et samarbeid med Lyse vedr. fakturering av kommunale 

tjenester og eiendomsavgifter. Revisjonen har i flere år påpekt at samarbeidet ikke tilfredsstiller 

kravene i bokføringsloven. Kommunen har derfor besluttet å overta faktureringsarbeidet selv. I 2009 

ble det i henhold til regelverk for offentlig anskaffelser innhentet priser på programvare, og i 

desember ble leverandør valgt og avtale om innkjøp av nødvendig programvare inngått. Avvikling av 

samarbeidet med Lyse og oppstart av fakturering fra kommunen, skjer i 2010.  

 

Av annet arbeid innen IKT-området, har det i 2009 vært gjennomført anbudsrunde og valg av 

leverandør for ny portal for internett/intranett. Selv om det ikke er lenge siden Kvitsøy fikk ny 

hjemmeside, har en likevel valgt å være med på denne prosessen sammen med de øvrige kommunene 

i IKT-samarbeidet. Det er både kostnads- og arbeidsbesparende å gjøre dette arbeidet i samarbeid med 

Randaberg og Rennesøy, i motsetning til å måtte gjøre dette alene om få år. Overgang til ny portal 

skjer i løpet av 2010. 
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Fokus på personal 
Kommunen er opptatt av å skape et godt 

arbeidsmiljø for sine ansatte. Lederne rapporterer 

om positivt arbeidsmiljø på alle avdelinger, og evt. 

situasjoner/hendelser som oppstår prøver en å gripe 

fatt i så raskt og effektivt som mulig. I juni ble det 

arrangert blåtur for alle ansatte til Finnøy. Her ble 

det både tid til vandring i bedehusland og besøk på 

tomatgartneri. Blåturen var som alltid et svært 

vellykket og sammensveisende arrangement. Takk 

til arrangementskomiteen! Ellers har det vært både 

avdelingsvise arrangement med økonomisk tilskudd 

fra kommunen og tradisjonell ordførersammenkomst 

med utdeling av erkjentlighetsgaver.  

 

Sykefravær 

Kvitsøy kommune har tradisjonelt hatt et lavt sykefravær sammenliknet med landsgjennomsnittet. 

Også i 2009 ser tallene gode ut. Kvitsøy kommune ender opp med et sykefravær på 6 %, 

sammenliknet med 7,6 % på landsbasis. Kommunen er godt fornøyd med det lave sykefraværet og har 

tro på at godt arbeidsmiljø og god oppfølging av sykemeldt arbeidstakere er viktige elementer for å 

videreføre den denne statistikken i årene som kommer. Noen avdelinger kommer imidlertid ut med 

svært høyt sykefravær. Dette skyldes at enkelte arbeidstakere har gått langtidssykemeldte i 2009, og 

som i andre sammenhenger ser en at statistikk ikke egnet for å gi et helhetlig bilde av små enheter. 

 

Likestilling 

Fordelingen mellom kjønnene i både administrasjon og tjenesteproduksjon viser at kvinner fortsatt er 

overrepresentert i kommunen. Som tidligere år er unntaket i teknisk driftsavdeling og blant 

sykepleierne. I rådmannens ledergruppe var kjønnsfordelingen i 2009 2 menn og 5 kvinner. Kvitsøy 

kommune ønsker en jevn fordeling mellom kjønnene i alle stillingskategorier, og jobber for å oppnå 

dette. Det er en selvfølge at menn og kvinner skal ha samme arbeids- og lønnsbetingelser. 

 

Beredskap 

I forhold til smittevern har kommunens beredskapsplanverk blitt grundig gjennomgått i forbindelse 

med pandemi-perioden i 2009. Revidering av øvrig beredskapsplanverk er påbegynt og arbeidet 

videreføres i 2010. Av beredskaps- og HMS-arbeid som er gjennomført, kan det nevnes at ble det 

arrangert brannvernlederkurs for ledere/ansvarlige på byggene i 2009. Tilsvarende opplæring 

gjennomføres fortløpende etter behov. I januar deltok også de fleste representantene i kommunens 

psykososial kriseteam på temasamling om kriseberedskap på Rennesøy med tilsvarende team i 

nabokommunene.   

 

Måloppnåelse 
 

 

 

 

Evaluering av målsettinger for budsjettperioden 2009.  Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Oppdatert arbeids- og oppgavefordeling X X 

2. Gjennomgang og oppdatering av innkjøpsreglement X  

2. Gjennomgang for om mulig å redusere faste IKT- og leie utgifter X X 

3. Gjennomgang og revidering av personalhåndboka  X 

4. Gjennomgang og revidering av overordnet HMS-system  X 

5.  Gjennomgang og revidering av beredskapsplan X X 
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Interkommunale samarbeid 
I 2009 har Kvitsøy kommune inngått avtale om interkommunalt vertskommunesamarbeid med 

Stavanger kommune innen skatt. Avtalen gir kemneren i Stavanger det formelle ansvaret for å utføre 

alle oppgaver innen arbeidsfeltet. Fremforhandlingen av samarbeid innen skatt, har vært viktig for å 

sikre et forsvarlig og godt tilbud innen en marginaltjeneste som krever stor faglig innsikt.  

 

Av andre samarbeid har kommunen et formalisert interkommunalt samarbeid innen IKT, Pedagogisk-

psykologisk-tjeneste, helsesøster/jordmor, legevakt, barnevern og landbruk. Ellers er kommunen 

medeier i LYSE, IVAR, Interkommunal arkiv Rogaland, Rogaland Revisjon og Brannvesenet Sør-

Rogaland. 

 

 

Næring 

Næringslivet på Kvitsøy er variert og spennende. Tradisjonelle næringer som fiske og landbruk er 

fortsatt levende og tilbyr varierte produkter. Nye marine næringer som laks-, hummer- og 

kamskjelloppdrett utvikler seg på en lovende måte. Ved siden av Kvitsøylam finnes det nå også 

kamskjell fra Kvitsøy i restaurantene rundt omkring Stavanger. Turismen blir ivaretatt av Kvitsøy 

feriesenter, Kystgalleriet og Kvitsøyguiden mfl.  

 

Vindusprodusenten fra Kvitsøy er viden kjent, og maskinentreprenøren fra Kvitsøy er blitt en 

betydelig størrelse i Stavanger området. Også mindre håndverks- og industribedrifter bidrar til 

arbeidsplasser, service og aktivitet på Kvitsøy.  

 

Kvitsøy kommune er medlem av Stavanger regionens næringsforening, Greater Stavanger, og det er 

planlagt et tettere samarbeid om næringsutvikling i 2010. For selv om kommunen har et variert og 

suksessrik næringsliv, ønsker en fortsatt nyetablering av bedrifter på Kvitsøy. Greater Stavanger er i 

så måte en god støttespiller. Kvitsøy næringsfond har tildelt noen investeringstilskudd i 2009. 

 

 

 

Videre utfordringer 
Sektor for administrasjon og forvaltning arbeider kontinuerlig med å forbedre rutiner og sørge for en 

personalsammensetning som best mulig kan ivareta de varierte oppgavene sektoren er ansvarlig for. 

Nødvendige tiltak blir fortløpende vurdert, og behovet for en forsterket bemanning forventes å bestå 

utover i 2010. Ønsket er at denne økningen gjøres varig.  

 

Avviklingen av samarbeid med Lyse medfører nye oppgaver for kommunens sentraladministrasjon. 

Utfordringen i 2010 blir å komme godt i gang med faktureringsarbeidet, og etablere gode rutiner for at 

arbeidet skal bli mest mulig effektivt.  

  

Arbeid med ny hjemmeside/portal vil også medføre en del arbeid i 2010. Tilsvarende vil det også bli 

startet et prosjekt i samarbeid med Randaberg og Rennesøy om oppgradering til nytt lønnssystem, da 

dagens lønnssystem skal fases ut. Mye av grunnarbeidet gjøres i 2010, og forventet overgang til nytt 

lønnssystem er i 2011. 

 

Rådmannen har i ledergruppen tematisert utfordringen for alle kommunes avdelinger med å klare 

balansen mellom en travel hverdag og det å prioritere overordnede oppgaver/planarbeid. 

Ledergruppen vil ha fokus på denne problemstillingen i 2010. For sektor for administrasjon og 

forvaltning er det revidering av personalhåndbok som får hovedprioritet. Dernest fullføring av 

arkivplanen. 
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SEKTOR FOR LEVEKÅR 
Sektor for levekår er den største sektoren i kommunen. Sektoren omfatter ca 3/4 av kommunens 

ansatte, og samlede brutto driftsutgifter utgjør om lag halvparten av kommunens totale driftsbudsjett. 
 

 

AVDELING SKOLE 
Kvitsøy skole er en grunnskole med 1.-10.klasse. Rektor administrerer også voksenopplæringen og 

kulturskolen, og er kommunens skolefagligansvarlige og representant i Randaberg interkommunale 

PPT. Opplæringsloven og læreplanverket danner basis og rammeverk for innhold og organisering av 

grunnskolen.  

 

Voksenopplæringen gis i samarbeid med Johannes læringssenter, Stavanger kommune. Tilbudet gis til 

de som har rettigheter i forhold til Voksenopplæringsloven (grunnskoleopplæring), og til de som har 

rettigheter etter Introduksjonsloven. I 2009 har ingen vært berørt av denne ordningen. Kulturskolen 

tilbyr undervisning i piano, gitar og drama. I tillegg regnes skolekorpset som en del av kulturskolen.  
 

Dette skjedde i 2009 
Det var 68 elever ved oppstart av skoleåret 09/10. I løpet av høsten fikk skolen ny rektor, og en elev 

kom til. Våren 2009 fikk skolen to nye tospråklige elever, og dette var en ny erfaring for Kvitsøy 

skole. Ved inngangen til 2010 hjemler skolen 20 stillinger; rektor (1 årsverk), 13 lærere (11,3 

årsverk), 2 skoleassistenter (1,1 årsverk), 1 sekretær (0,2 årsverk), og 2 renholdere, (1,2 årsverk). 

Fulldeling i fagene norsk, matematikk og engelsk er sterkt prioritert, og dette er videreført i 2009/10. 

 

Høsten 2009 var personalet i skolen, barnehagen og fritidsordningen på en innholdsrik og sosial 

studietur til Oslo. Ny forskrift til opplæringsloven har krevd endring av lærernes praksis i forhold til 

vurdering av elevene, derfor ble elevvurdering tema for turen. Vi besøkte Bjørnsletta skole og Bestum 

skole. Dette er to skoler som er kommet langt i sin vurderingspraksis, og det var lagt inn mange gode 

læringsøkter om emnet.  

 

I november 2009 startet skolen opp kursing av tre lærere og rektor innenfor feltet lesing. Gjesdal 

kommune har gjennom systematisk arbeid utviklet et kartleggingsverktøy kalt SOL, som skal avdekke 

elevers lese- og skriveferdigheter, og som gir forslag til tiltak som bør iverksettes for å gjøre elevene 

til bedre lesere. Målet er at alle lærere skal få opplæring i SOL, og at verktøyet skal tas i bruk 

skoleåret 2010/11. 

 

Regnskapstallene for skolen viser et større overskudd enn budsjettert. Dette skyldes i hovedsak 

endrede forutsetninger og noe overbudsjettering på enkelte kontoer. Når det gjelder turer, er det ved 

en feil budsjettert med leirskole i 2009. Når det gjelder vikarutgifter har det i 2009 vært lite 

sykefravær blant personalet, og dermed lavere vikarutgifter. Når det gjelder statsstøtten til læremidler 

og kompetansemidler i forbindelse med innføringen av Kunnskapsløftet ble dette faset ut i 2009, og 

inntektene ble dermed noe lavere enn forventet. 

 

1.-4. klassetrinn. 

Småskolen har i 2009 bestått av 27 elever. På grunn av høyt elevtall og økning i timetallet, ble 

elevene delt inn i tre grupper; 1. og 2. klasse sammen, 3. og 4. klasse delt. 1.-2. klasse har hatt felles 

opplegg i alle temafag, men hovedsakelig deling i fagene norsk, matematikk og engelsk. 3.-4. klasse 

har også hatt felles opplegg i temafagene.  
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Fra høsthalvåret har det vært økt fokus på vurdering i fagene norsk og matematikk. Det har jevnlig 

blitt gjennomført elevsamtaler og aktiv tilbakemelding om måloppnåelse. Mål for uken har blitt hengt 

opp for alle elevene i klasserommet for å gi større bevissthet og økt læringsfokus. Et annet 

satsingsområde har vært leseferdigheter. Her benyttes spesielle dataprogrammer og lengre leseøkter 

på skolen, ”lesekvarten”, som metoder i arbeidet. 

 

5.-7. klassetrinn.  
Mellomtrinnet hadde ved utgangen av året 14 elever. Fagene RLE, naturfag og samfunnsfag har vært 

sammenslått, og undervisningen har vært organisert som tverrfaglig temaundervisning, med felles 

undervisning for de tre klassetrinnene. For å nå målet om tilpasset undervisning har en rettet søkelyset 

på variasjon i arbeidsmåter og læringsstrategier. Det har også blitt øvd på å lage gode presentasjoner 

ved hjelp av blant annet Power Point.  

 

I november var personalet på studietur til Oslo, og i etterkant av denne turen har mellomtrinnet hatt 

fokus på egen vurderingspraksis, på hvordan en gir tilbakemeldinger og hvordan en hjelper elevene 

”videre”. Synlige mål i klasserommet og jevnlige elevsamtaler er blant metodene som har blitt brukt. 

Elevene har fått innføring i bruken av It’s learning. Alle elevene i 5.-7. klasse har fått egen pc fra 

kommunen, og mye av undervisningen har foregått her. 

 

 

8.-10. klassetrinn. 

Ungdomstrinnet har bestått av til sammen 27 elever. 10. klasse er har hovedsakelig vært ”skjermet” 

ved å ha nesten alle sine timer alene, mens 8. og 9. klasse er blitt undervist som en sammenslått 

gruppe i enkelte fag.  

 

Av satsingsområdene i år har vurdering og den grunnleggende ferdigheten lesing fått ekstra 

oppmerksomhet. I arbeidet med vurdering er tydelige mål og tilbakemeldinger viktige for å oppnå økt 

læring. Dette har elevene fått merke på arbeidsplaner og i klasserommet. Elevene har i større grad fått 

vite krav til måloppnåelse og hvor de ligger i forhold til disse. Videre hva som må til for å komme på 

et høyere nivå. Leseferdighetene til elevene har det blitt jobbet med i alle fag. Hvordan eleven 

orienterer seg/tilegner seg lærestoffet i det havet av tekster elevene presenteres for er viktige 

ferdigheter og fokuserer på. 

 

Måloppnåelse 
Kravene om mer bruk av digitale verktøy i undervisningen krevde at det i 2009 ble kjøpt inn og 

installert projektor i tre klasserom. Planen er at fire klasserom skal tilrettelegges for stasjonær 

projektor med tilhørende datamaskin og høyttalere. Dette vil forenkle undervisningen og øke 

kvaliteten på grunn av de enorme konkretiseringsmulighetene som finnes via internett. 
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Kvitsøy skole er godt i gang med It`s learning, som er et LMS (Learning Management System) eller 

et digitalt læringsverktøy. Kort beskrevet er dette et digitalt klasserom som elevene logger seg på via 

internett. Her lager lærerne oppgaver som løses enten på skolen, eller hjemme. Elevene kan også finne 

viktig informasjon og ta enkle tester. Lærerne bruker It`s learning til å gi konstruktiv tilbakemelding 

på arbeid som elevene har gjort. Skolen ser en stadig voksende interesse for skolens hjemmeside, 

derfor legges nyttig informasjon og hyggelige innblikk i hva som skjer på skolen ut her; 

www.minskole.no/kvitsoy  

 

 

 

  

Målsettinger fra budsjettperioden 2009 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Revidering av handlingsplan mot mobbing, og gjennomføring av 

spørreundersøkelse 

X  

2. Finne gode løsninger for digitalisering av noen klasserom X X 

3. Fruktordning, skolemåltid og økt fysisk aktivitet, jfr. statlige føringer 

og tidligere kommunale vedtak 

X  

 Kompetanseheving og utviklingsarbeid, jfr. Vedtatte planer. Særlig 

innenfor området IKT 

X X 

 

 

 

Videre utfordringer 
I august 2010 skal aktivitetshallen stå ferdig, og 

skolen gleder seg til å kunne ta denne i bruk, spesielt 

i kroppsøvingsundervisningen. Skolebygningen 

trenger kontinuerlig modernisering og vedlikehold. 

Installering av heis på skolen er et prioritert område. 

I neste omgang er det en godt brukt sløyd- og 

kunst/håndverksavdeling som trenger oppgradering 

og nytt, funksjonelt utstyr. 

 

It`s learning har mange ubrukte ressurser, og skolen 

må stadig være på søken etter å ta i bruk 

læringsmulighetene som ligger i dette verktøyet.   

 

Statlige føringer sier at fra høsten 2010 skal skolen 

gi tilbud om gratis leksehjelp i inntil to timer pr uke 

fra 1.- 4. klasse. Dette for å styrke innsatsen tidlig i 

skoleløpet. Timetallet skal også økes med en 

skoletime fra 1.- 7. trinn. Hvilket fag og hvilket trinn 

dette skal gjøres på er det opp til skolen å fastsette. 

 

 

 

 

http://www.minskole.no/kvitsoy
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FAGAVDELING SKOLEFRITIDSORDNING (SFO) 
 

SFO er et lovpålagt fritidstilbud for elever i 1.- 4. klasse før og etter skoletid, jfr. Opplæringslovens  

§ 13-7. Tilbudet skal legge til rette for leke- og fritidsaktiviteter i tråd med barnas alder og interesser. 

SFO drives under felles ledelse med skolen. Skolefritidsordningen på Kvitsøy har som målsetting at 

1) det enkelte barn skal kunne bestemme over sin fritid, 2) de voksne skal tilby varierte og spennende 

aktiviteter, 3) Kvitsøy SFO skal være en trygg arena som gir grobunn for godt vennskap på tvers av 

årskullene. 

 

 

Dette skjedde i 2009 
 

SFO er en avdeling underlagt skolens administrasjon. Avdelingen har fått ny 

avdelingsleder i 50 % stilling og har i tillegg tre deltidsansatte. Kvitsøy SFO 

har en meget stabil personalgruppe, og dette har bidratt til en kvalitetsheving og 

mer faste aktivitetsplaner. Videre har rydding av SFO-lokalene og innkjøp av 

nye møbler gjort sitt til at disse innbyr til mindre grupper og mer bredde i 

aktivitetene. I 2009 har flere av elevene benyttet seg av tilbudet om leksehjelp i 

SFO-tiden. SFO hadde også i 2009 et eget morgentilbud i skolens lokaler. 

Behovet for to ansatte hver ettermiddag har vært nødvendig sett ut fra antall 

barn pr. dag.  

 

 

 2006-2007 2007-2008 2008-2009 2009-2010 

Ant elever 15 22 18 16 

Gj.snitt d/u 3 d/u 3,2 d/u 3,3 d/u 3,4 d/u 

Årsverk ca 0,7 ca 1 ca 1,1 Ca 1 

Ant ansatte 1 3 4 4 

  

Aktivitetene har kommet inn i gode rutiner. SFO følger i stor grad årstidenes særpreg og har mange 

formingsaktiviteter knyttet opp mot høytider. Det var blant enkelte elever stor julegaveproduksjon like 

oppunder årsslutt. SFO arrangerte før jul en vellykket tur til Kongeparken.  

 

SFO følger skoleruten og har dermed stengt i skolens ferier, med unntak av fire uker i sommerferien. 

Dette var også i 2009 et tilbud som mange foreldre satte pris på. Sommer-SFO var et heldagstilbud, 

og la stor vekt på at ungene skulle ha en god feriefølelse. Så fort været tillot det, dro gruppen på 

badestranda, eller en tur for å kjøpe is. 

 

 

Videre utfordringer 
SFO planlegger å legge mer vekt på fysisk fostring, og 

ønsker å bruke naturen mer målrettet i forhold til å 

observere årstidene, dyr og fugler. SFO har kjøpt inn 

stormkjøkken og takke slik at elevene kan være med å 

lage mat ute i naturen. 

 

Aktivitetshallen som snart står ferdig vil også være med på 

å skape enda flere muligheter til fysisk aktivitet i 

fritidsordningen. 
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AVDELING BARNEHAGE 
Kvitsøy barnehage er kommunens pedagogisk tilrettelagte tilbud for barn under skolepliktig alder. Å 

være gode på omsorg og oppdragelse, lek og læring er blant barnehagepersonalets viktigste oppgaver. 

 

Dette skjedde i 2009 
Året 2009 var et stabilt år i forhold til antall barn i barnehagen, med omtrent like mange skolestartere 

som nye barn på Sjøstjerna. Totalt antall timer oppholdstid pr uke gikk imidlertid betydelig opp i 

2009, sammenliknet med 2008. 

 

 Høst 2006 Høst 2007 Høst 2008 Høst 2009 

Ant barn 28  33  27  28  

Ant timer/uke 745 1111 860 1161 

Årsverk 5,8 7,8 7,6 7,6 

 

 

I 2009 videreførte barnehagen temaet ”Livet i havet” 

sammen med fokusområdene ”etikk, religion og filosofi” 

og ”nærmiljø og samfunn”. Her har bruk av Kvitsøy som 

arena stått i sentrum med ulike aktiviteter som båttur, 

fiske, hummerfiske og livet i fjæra. 

 

Nytt barnehageår høsten 2009 startet opp med fokus på 

fire satsningsområder: Barns medvirkning, maritimt 

nærmiljø, sosial kompetanse og lek. Personalet har vært på 

tur til Oslo sammen med skole og SFO, hvor det ble kurs 

og arbeid med barnehagens verdigrunnlag.   

 

Første uke i oktober hadde barnehagen en Peru-uke med mat, musikk og ulike aktiviteter. Det var 

Solsikkekafé til inntekt for fadderbarnet vårt Patricia fra Peru. Barna lagde sparegris og smykker som 

de solgte. Desember 2009 dro hele barnehagen sammen med en del foreldre på tur til Soma gård.  

 

Måloppnåelse 
 

  

Målsettinger fra budsjettperioden 2009 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. ”Livet i havet” som årstema for barnehageåret 2008/2009 X  

2. Hygienetiltak: automatiske vannkraner på toalett X  

3. Beise veggene lyse innvendig i barnehagen X  

4. Solbeskyttelse på vinduene utvendig X X 

5. Satsing på fysisk aktivitet. Bruke ballbinge og skøytebane X  

 

Videre utfordringer 
Kvitsøy kommune har full barnehagedekning. Barnehagens mål er å tilby en barnehageplass med 

fokus på kvalitet, og å kontinuerlig tilegne seg kompetanse i forhold de enkelte områder i rammeplan 

for barnehager. Barnehagen ønsker å være i utvikling, samtidig som de gode tradisjonene som er en 

del av barnehagen videreføres.  

 

Endrede behov i samfunnet og nye krav til barnehagens innhold og bygningsmasse, kan på sikt 

medføre behov for utvidelse/tilbygg. Det blir viktig for barnehagen å utrede dette nærmere i tett 

samarbeid med sektor for plan og utvikling.  
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AVDELING FOR PLEIE OG OMSORG 
 

Kvitsøy kombisenter består av sykehjem, hjemmesykepleie, 

praktisk bistand og trygdeboliger. Sykehjemmet tilbyr 

langtidsopphold og korttids- og avlastningsplasser for 

pleietrengende i kommunen. Sykehjemmet gir også tilbud om 

dagopphold. Alle beboerne ved sykehjemmet får tildelt 

primær- og sekundærkontakt, som er henholdsvis hjelpepleier 

og sykepleier. Målet er å sikre den enkelte sykehjemsbeboer 

en helhetlig og kontinuerlig oppfølging av både helseforhold 

og det praktiske liv.  

 

Hjemmesykepleiens oppgaver består i hovedsak av sårbehandling, injeksjoner, medisinhåndtering, 

tilsyn og hjelp til personlig stell. Videre er praktisk bistand en behovsprøvd tjeneste i kommunen. 

Tjenestemottakerne skal selv utføre de oppgaver de kan klare selv, men kan få hjelp til renhold av 

rom som er i daglig bruk, samt handling og vasking av klær. Når det gjelder trygdeboliger, har 

kommunen fire boliger i kombisenterets underetasje.  

 

Medisinsk nødhjelp utføres av sykepleier på vakt for legevakttjeneste som tidligere. Bakvakten har 

beredskap ved akutt sykdom utenom legekontorets åpningstid.  

 

Dette skjedde i 2009 
Pleietyngden på sykehjemmet og i hjemmesykepleien har variert noe gjennom året, men ser man året 

under ett har det vært en økning i pleietyngden sammenliknet med året før både på sykehjemmet og 

innen hjemmesykepleien. I året som har gått har sykehjemmet fått én ny tjenestemottaker på 

langtidsplass. 26 korttids- og avlastningsplasser har vært brukt. Som tidligere år har alle som har hatt 

behov for innleggelse eller hjelp fått dette uten ventetid. Det har vært god stabilitet i personalet og 

håpet er at denne trenden vil fortsette i 2010. 

 

Kombisenterets tjenester i tall for de siste tre år 

Tjenester: 2007 2008 2009 

Sykehjemsbelegg 

Minste belegg i løpet av året 
 

6 

 

8 

 

10 

Totalt antall beboere i løpet av året 16 16 21 

Praktisk bistand pr. 31.12 11 15 15 

Belegg trygdeboliger pr 31.12 3 4 4 

Medisinsk nødhjelp 

Utrykk til sykehjemmet 

 

22 

 

15 

 

26 

Utrykk til Kvitsøys befolkning 142 121 115 

 

 

Aktiviteter på Kombisenteret har variert fra daglig 

fellestrim, individuell trening, til høytlesing, spill og turer. 

Miljøarbeider Ingrid Pettersen har to dager/uke hatt 

varierte aktiviteter for beboerne. Kombisenteret har også 

sin egen underholdningskalender der ulike aktører har 

bidratt med sang og ønskekonserter, kaffe og kaker. Annen 

hver onsdag har det vært høytlesing, pianospill og sang av 

Mari Anne Sandvik. Kari og Berner har med jevne 

mellomrom vært innom med sang og musikk. Tusen takk 

til alle! Dette har både beboere og ansatte satt stor pris på. 

Tiltakene øker livskvaliteten og trivselen til beboerne. 
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Av andre aktiviteter på kombisenteret kan det nevnes at alle 

beboerne og 4 ansatte i juni reiste på felles busstur til 

Nærbø. Reisen gikk til Våland museum, Jærbuen kafé og Hå 

gamle prestegård. I starten av november var det som 

tidligere år julemesse på kombisenteret. I år var det 8 

utstillere som deltok. I desember var det tid for ny 

pårørendefest for beboere, pårørende og ansatte. Dette ble en 

fin avslutning på året 2009. Som tidligere år har det også i 

2009 vært arrangert Åpent hus for eldre over 60 år i 

samarbeid med Eldrerådet hver tirsdag.  

 

I tråd med vedtak i budsjett for 2009 ble tre bad oppgradert i løpet av året og det ble lagt nytt 

gulvbelegg i gangen. Arbeidet med sansehage på nordsiden er kommet i gang, og i samarbeid med 

teknisk uteavdeling har det blitt plantet pilhekk rundt hele sansehagen. 

 

Vedrørende kompetanseheving har en ansatt i pleie- og omsorg tatt videreutdanning innen 

eldreomsorg. Utdanningen ble avsluttet i mars 2009 

 

 

Måloppnåelse 
 

  

Målsettinger fra budsjettperioden 2009 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. IT-basert dokumentasjon    X X 

2. Omsorgsplan 2015       X 

3. Minst 1-2 buss/båtturer med beboerne på sykehjemmet X  

4. Erindringsstue   X 

 

 

 

Videre utfordringer 
Ser vi på utviklingen av antall eldre på Kvitsøy forventes den å være stabil de neste tiår. Kvitsøy 

kommune forventer ikke den samme utvikling som de fleste andre kommuner, der den kraftige 

veksten av eldre starter rundt 2015. St. meld nr. 25 ”Mestring, muligheter og mening” setter fokus på 

fremtidens utfordringer i helse- og omsorgsituasjonen i Norge. Arbeidet med omsorgsplan 2015 er 

påbegynt og forventes ferdigstilt i løpet av 2010. Planen vil indikere forventet utvikling og behov 

innen pleie- og omsorgsavdelingen i kommunen, og vil si noe om hvilke tiltak som bør iverksettes for 

å imøtekomme utviklingen. En av de største utfordringene er økningen i antall eldre personer med 

demens, og hvordan man skal tilrettelegge for disse og deres pårørende.  

 

Personalet ved Kombisenteret vil i det videre fortsatt ha fokus på å bedre aktivitetstilbud til beboerne 

ved sykehjemmet. Tiltak som tar sikte på å fremme fysisk aktivitet og bidra til hverdagsaktivitet 

generelt vil prioriteres. Det er et uttalt ønske om å engasjere eldre, lokale foreninger, skole og 

barnehage til mer kontakt for gjensidig nytte. 
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FAGAVDELING LEGEKONTOR 
Legekontoret er bemannet med lege i 80 % stilling og legesekretær i 40 % stilling. Disse har ansvar 

for kurativt (pasientrelatert) arbeid, legevakt, forebyggende arbeid, miljørettet helsevern, tilsyn på 

sykehjemmet, og bedriftshelsetjeneste. Fortsatt er det god kapasitet og lite ventetid på legekontoret.  

 

Nytt i 2008 var at legekontoret forandret åpningstid og tilbyr nå en dag i uken ”kveldsåpen” 

legepraksis. Denne ordningen har i 2009 blitt godt brukt og har bidratt til en betydelig økning av 

konsultasjoner hos Kvitsøy legekontor.  

 

 2007 2008 2009 

Antall konsultasjoner 1353 1273 1807 

Totalt ant. henvendelser 1967 1975 2701 

 

I 2009 hadde kommunen også mye arbeid med å følge opp svineinfluensa- pandemien. Det ble laget 

smittevern- og beredskapsplan for influensaen, og legekontoret gjennomførte i samarbeid med pleie- 

og omsorgsavdelingen en omfattende vaksinering av befolkningen. Takk til alle involverte som bidro 

til at Kvitsøy kommune, i forhold til vaksineringsprogrammet, var en av de raskeste og grundigste 

kommunene i Norge. 

 

 

Kvitsøy Helsebil 

Kvitsøy Helsebil er nesten fullfinansiert gjennom tilskudd fra Helse Stavanger som har ansvar for 

transportordningen for syke innbyggere. Kvitsøy kommune tilrettelegger for ordningen her på 

Kvitsøy, og også i 2009 har dette vært en pålitelig og god tjeneste.  

 

 

 

FAGAVDELING HELSESØSTER OG JORDMORTJENESTE 
Kvitsøy har en samarbeidsavtale med Randaberg om levering/kjøp av helsesøstertjenester. 

Samarbeidet har nå vart i flere år og vi er meget godt fornøyd med resultatene. En dag i uken kommer 

en erfaren helsesøster fra Randaberg kommune ut til Kvitsøy og følger opp tjenesten her i kommunen. 

Randaberg helsestasjon har i tillegg et tilbud for brukere fra Kvitsøy i lokalene på Randaberg.   

Etter flere år i kommune takket Agnethe Torkildsen for seg i 2009, og Bente Vistnes Oven overtok 

ansvaret for Kvitsøy. 

 

Hovedoppgaven til helsestasjonen er i samarbeid med familiene, skolen og barnehagen å fremme 

barns fysiske, psykiske og sosiale helse og forbygge sykdommer og skader. Virksomheten tilbyr og 

svangerskapskontroll for gravide. Samarbeidspartnere for helsestasjonen er lege, psykolog 

(Randaberg helsestasjon), fysioterapeut, barnevern og sosiale tjenester, pedagogisk-psykologisk 

tjeneste, og ikke minst barnehagen og skolen. 

 

 

  

FAGAVDELING FYSIOTERAPEUT 
 

Kvitsøy kommune har driftsavtale med fysioterapeut tilsvarende 50 % stilling, hvor av 4 timer pr uke 

er kommunale. De kommunale timene fordeles ut fra behov i skole, barnehage, helsesøster, lege og 

sykehjem. Etterspørselen etter fysioterapitjenester har i vinterhalvåret vært stor, noe som har medført 

noe ventetid. Sommerhalvåret har det som vanlig vært god kapasitet. 
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FAGAVDELING PSYKISK HELSETJENESTE 
Den psykiske helsetjenesten har som oppgave å bistå personer med psykiske lidelser/problemer og 

deres familier slik at de får en bedre livskvalitet og opplevelse av mestring. Forebyggende tiltak for 

barn og unge er et viktig satsingsområde. 

 

Psykiatrisk sykepleier har med denne målsettingen for øye hatt ukentlig samtaler med enkeltpersoner, 

og i noen tilfeller par og foreldre/barn. Av andre tiltak har psykiatrisk sykepleier hatt flere innlegg om 

psykisk helse for eldregruppen og har hatt undervisningsopplegg innen samme tema for personalet 

ved Kombisenteret. Psykiatrisk sykepleier har også deltatt i kommunens ressursgruppe for barn og 

unge. 

 

Miljøarbeider har bistått enkeltpersoner/par hjemme med målrettet motivasjonsarbeid og sosialstøtte, 

og i tillegg hatt ukentlig aktivitetstilbud for beboerne ved kombisenteret. Det har vist seg at 

tilgjengelighet på kveldstid har vært positivt og blitt godt utnyttet til samtaler mv.    

 

 

FAGAVDELING BARNEVERN 
 

Barneverntjenesten skal sikre at barn og unge, som lever under forhold som kan skade deres helse 

eller utvikling, får rett hjelp til rett tid, og bidra til at barn og unge får en trygg oppvekst. 

Barneverntjenesten gir råd og veiledning, undersøker meldinger og iverksetter individuelle 

hjelpetiltak i eller utenfor hjemmet ihht Lov om barneverntjenester.  

 

I løpet av 2009 har barneverntjenesten mottatt meldinger fra offentlige instanser, som for eksempel 

skole og barnehage, samt private parter. Noen meldinger er blitt henlagt, noen henvist andre instanser, 

og noen har blitt undersøkt og konkludert. 

 

Det er en stor utfordring for barnevernet og samarbeidspartnere å fange opp hjelpebehov og sikre at 

nødvendige tiltak settes i verk på et tidlig tidspunkt. For barneverntjenesten er det av stor betydning 

med et godt og utstrakt samarbeid med andre etater som helsestasjon, barnehage og skole. Kontakten 

med de offentlige instansene har i hovedsak foregått gjennom faste møter ca annenhver måned, men 

også konsultasjoner pr telefoner og andre samarbeidsmøter der det er nødvendig. Erfaringene viser så 

langt at utskifting av personell gjør kontinuitet i samarbeidet sårbart.  

  

Barneverntjenesten har som mål å videreutvikle det tverrfaglige samarbeidet på Kvitsøy.  

Målsettingen for kommende periode er blant annet å organisere felles foreldremøter med barnehage 

og skole med fokus på ulike tema knyttet til foreldre og barn, ungdom og rus, mobbing osv.  

 
 

 

FAGAVDELING NAV 
NAVs hovedoppgaver er blant annet å fremme økonomisk og sosial trygghet, bedre levevilkårene til 

vanskeligstilte, og forebygge sosiale problemer. Ved siden av de ordinære sosialkontoroppgavene har 

NAV kontoret også ansvar for Husbankfinansierte ordinger som Startlån, boligtilskudd og bostøtte.  
 

Målet med NAV-reformen er å få flere i arbeid og aktivitet, og færre på stønad. Videre å tilby 

tjenester som er enklere for brukerne og mer tilpasset deres behov, samt sørge for en helhetlig og 

effektiv arbeids- og velferdsforvaltning. 

 

Høsten 2009 sluttet Kjerstin Steffensen etter lang og tro tjeneste på Kvitsøy trygdekontor/NAV 

Kvitsøy for å gå over til en stilling i HELFO – Helseøkonomiforvaltningen. Kommunen har inngått et 

samarbeid med NAV Randaberg som innebærer at medarbeidere fra Randaberg betjener kontoret på 

Kvitsøy. I tillegg kan Kvitsøys innbyggere henvende seg til NAV kontoret på Randaberg for bistand.  
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FAGAVDELING KULTUR 
 

Kvitsøy er rik på kultur, både i form av kulturminner, kulturarenaer og ikke minst kulturarbeid, hvor 

organisasjoner og lag gjør en stor innsats. Biblioteket, hummermuseet, fyrhusloftet, kirken og fyret er 

flotte kulturarenaer hvor en har ulike form for kultur gjennom året. Det overordnede ansvaret for 

kultur ligger hos kommunalleder for forvaltning og administrasjon, mens det daglige arbeidet ivaretas 

av kulturkonsulenten i kommunen. Sammen utgjør de kommunens kulturadministrasjon. I tillegg har 

kommunestyret utnevnt et kulturråd med fem representanter for å sikre politisk engasjement. 

 

Dette skjedde i 2009 
Året startet med kulturkalendermøte med alle lag og frivillige organisasjoner i kommunen. 

Kulturkalenderen beskriver den store frivillige aktiviteten i kulturlivet og hvor viktig dette er for 

kommunen/innbyggerne. Ordfører og varaordfører tok også med seg den nye kulturkonsulenten på 

besøk til de frivillige lag og organisasjoner på bedehuset og klubbhuset. Dette var en positiv 

opplevelse og gav ny kunnskap om det viktige arbeidet som drives.  

 

Kulturrådet har i løpet av 2009 delt ut kulturpris og byggeskikkpris. Kulturprisen gikk til Kvitsøy 

bedehus for den betydelige aktøren dette huset har vært gjennom flere år, og som det fortsatt er med 

sine mange frivillige medarbeidere. Byggeskikkprisen gikk til Bjarne og Tone Nordbø for svært bra 

rehabilitering av Hummervoll sjøhuset. Bygget fremstår tilnærmet slik det ble bygget av Peder 

Hummervoll i 1890. I tillegg har kulturrådet delt ut kr 230.000,- i kulturmidler fordelt på de frivillige 

lag og organisasjoner i kommunen.  

 

Sommerdagen 14. juni ble heldigvis en sommerdag, med sol og 

musikk ute, åpning av ny utstilling i hummermuseet, utdeling av 

priser, grilling på Grøningen og åpning av sommersesongen på øya. I 

den nye utstillingen i hummermuseets første etasje har ”båten og 

motoren” fått plass. Som vanlig har Hummermuseets venneforening 

sammen med Ryfylkemuseet gjort en god innsats for å få på plass 

den nye utstillingen. Nå er ufordringen videre å ta godt vare på 

museet.  

 

I sommersesongen hadde både fyret og hummermuseet åpent. Dette er en viktig del av Kvitsøy som 

turistene setter stor pris på. Kvitsøyguiden gjør her et godt arbeid gjennom hele året. Sommeren ble 

også preget av besøk av Pater Pollestad. Han arbeidet med oversettelsen av Snorresagaen til riksmål 

på fyrhusloftet. Som takk for gjestfriheten på Kvitsøy holdt han to flotte foredrag på klubbhuset i 

sommer. Begge dager med fulle hus og stor applaus. 

 

I løpet av året er arbeidet med en kulturløype på Kvitsøy påbegynt. I den forbindelse ble 

turinformasjonstavlene malt og det ble satt inn ny informasjon. På sikt er tanken å utarbeide en folder 

for kulturløypa, med informasjon om de ulike stedene. Dette arbeidet videreføres til 2010. Allerede nå 

kan du lese om kulturløypa på www.kulturminneløypa.no 

 

Av andre arrangementer gjennom året kan den nevnes at det har vært flotte utstillinger med Ryfylke 

kunstlag på fyrhusloftet i regi av kirkeringen. Kulturavdelingen inviterte sammen med Gla’trimmen til 

take away teater med forestillingen om Halldis Moren Vesaas. I tillegg har det vært 17. mai feiring 

etter god tradisjon, dette året også med NRK på besøk. Nyttårsaften gikk det fakkeltog til vippefyret, i 

strålende vintervær og med godt oppmøte. I samarbeid med Rennesøy og Randaberg kommuner har 

det også blitt arrangert UKM, ungdommens kulturmønstring.  

 

http://www.kulturminneløypa.no/
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Kvitsøy kommune har en god musikk- og kulturskolen som vi kan være stolte over. Her er det 

pianoundervisning og korps, og høsten 2009 ble kulturskolen utvidet med gitar- og 

dramaundervisning. Kulturskolen har nå et godt og variert tilbud, og hadde ved årsskifte 24 elever på 

29 elevplasser, og ingen venteliste. Lærerne gjør en flott jobb, både i undervisning og i samhandling 

med elevene. Dette kom tydelig til syne under juleavslutningen for Musikk- og kulturskolen.  
  

Biblioteket har hatt et godt år med utlån av nye spennende bøker, tidsskrifter, dvd'er og lydbøker. 

Økningen i utleie har vært på 11,5 % sammenlignet med fjoråret. Totalt utlån er på 3496 enheter, det 

vil si at hver innbygger har lånt syv ting hver. Det er en statistikk vi må være godt fornøyde med!  
 

Kirken har hatt et år med gudstjenester, konfirmasjon og begravelser. Sunde menighet var på besøk i  

juni og avholdt speidergudstjeneste på Grøningen. Ellers har det vært ”Vi synger julen inn”, og 

eldretreff på bedehuset.  

 

I september startet byggingen av den nye aktivitetshallen. Det er et spennende arbeid som nå 

begynner å ta form og hallen forventes å kunne tas i bruk i midten av august 2010, og vi gleder oss til 

å fylle den nye hallen med liv. 

  

På slutten av året kom endelig bygdeboken ”Kvitsøy Gard og slekt”. Dette var en 

stor begivenhet som ble betydelig markert på klubbhuset med høytidelig 

overrekkelse av boken til ordfører, høytlesning, takk til bygdebokkomiteen og 

feiring med kaffe og kaker. Boken hadde et godt salg og leseiveren var stor rundt 

juletider. I et så stort og detaljrikt verk som en bygdebok, vil det dessverre alltid 

forekomme noen feil. Rettelser sendes skriftlig til kommunen.  

 

Videre utfordringer 
Av spennende utfordringer i 2010 er ferdigstillelse av aktivitetshallens den største. Det blir spennende 

å endelig kunne ta i bruk den nye hallen! Hummermuseets åpningstider er også en utfordring å jobbe 

videre med. Kulturskolen er flott, og å beholde gode lærere å undervise barn i musikk og kultur er et 

viktig arbeid fremover. I tillegg vil en arbeide videre med ferdigstillelse av kulturminneløypa. 

 

Det er mye kultur på Kvitsøy, både av kulturminner og kulturliv. Dette kan vi glede oss over og ta 

godt vare på. Utfordringen er ikke å få ting til å skje, men å få ting til ikke å skje samtidig. De 

frivillige skal igjen ha en stor takk for alt arbeid som legges ned! Vi gleder oss til et nytt kulturår 

sammen! 
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SEKTOR FOR PLAN OG UTVIKLING 
 

Sektor for plan og utvikling har ansvaret for å ivareta og utbedre det fysiske miljøet i kommunen. I 

dette inngår drift, vedlikehold, forvaltning og renhold av alle kommunale bygg og anlegg. Andre 

oppgaver er ansvar for planarbeid og byggesaksbehandling i kommunen, samt forvaltning av vann, 

avløp og renovasjon, brannvernberedskap og feiing, og vedlikehold av kommunale veger og kaier. 

Seksjonen har også ansvaret for landbruksforvaltningen, kart- og oppmålingstjenester, samt 

grunninnløsning/kjøp og salg av jord. 

 

De mange oppgavene og fagfeltene utføres av administrasjonen ved kommunalleder plan og utvikling 

og sekretærene i forvaltningsavdelingen. Teknisk driftsavdeling har ansvaret for drift og vedlikehold 

av kommunale bygg og anlegg, og renholdsavdeling har ansvar for renhold av kommunale bygg. En 

konsulent leies inn for å avlaste kommunalleder med saksbehandling og prosjektledelse av 

anleggende i tilknytning til Kvitsøy aktivitetspark. Det er inngått avtaler om innleie av hjelp til 

matrikkeltjenester, hjelp til kommunens bønder og behandling av saker som berører landbruksforhold, 

samt vann, avløp og renovasjon. I tillegg har seksjonen samarbeid med ulike myndigheter etter behov. 

 

Dette skjedde i 2009 
2009 var preget av høy aktivitet for avdelingen. Dette gjaldt både i forhold til plan- og byggesaker, og 

økt aktivitet innen drift og vedlikehold av kommunale bygg og anlegg. En rekke større og mindre 

prosjekter i kommunen fikk byggetillatelse og ble igangsatt, der ny aktivitetshall og ny ferjekai var de 

viktigste. 

    

Planlegging og egne prosjekter 

To viktige plansaker i forhold til utvikling og infrastruktur i kommunen ble behandlet og godkjent i 

løpet av året. Den ene var privat reguleringsplanforslag for testvindmølle på Nordbø, den andre var en 

mindre vesentlig reguleringsendring i reguleringsplan for Vollsøy for bygging av ny ferjekai. 

 

Også annet reguleringsplanarbeid ble jobbet med i løpet av året. Reguleringsplan for boligfelt på 

Vollsøy ble behandlet politisk flere ganger, reguleringsplan for utleiehytter i Leiasundet ble vedtatt, 

og kommunen inngikk avtale med Asplan Viak as om utarbeidelse av planforslag for Melinggården.  

På høsten var det befaring med kommunestyret og Statens Vegvesen for å finne den mest 

hensiktsmessige traseen for Rogfast. Kommunedelplan for Rogfast ble i etterkant av dette vedtatt i 

kommunestyret. 

 

I tillegg til planarbeid ble også nye byggeprosjekter videreført og startet opp. Det var byggestart på 

Kvitsøy aktivitetshall, en ferist ved skolen ble fjernet, opparbeiding av ny turveg på Longøy startet 

opp, det ble montert båtfester i deler av friområdet på Grøningen, det ble opparbeidet parkeringsplass 

i Myrå i Ydstebøhavn, skolens og barnehagens uteområder ble oppgradert og lekeplassen på Haganes 

ble i hovedsak ferdigstilt. I tillegg ble gang- og sykkelvegen fra banken til Ydstebøhavn ferdigstilt. 

 

Byggesaksbehandling 

Byggeaktiviteten i kommunen var stor, til tross for finanskrisen. Byggesøknader og meldinger om 

tiltak varierte fra boliger, fritidsboliger, garasjer og tilbygg til større prosjekter som aktivitetshallen og 

utvidelse av ferjekaien. Det ble også gjennomført tilsyn i forbindelse med byggearbeider.  
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Teknisk/vedlikehold 

Teknisk driftsavdeling sørger fortløpende for vedlikehold av kommunale bygg. Avdelingen fikk en 

ekstra utfordring gjennom midler fra regjeringens tiltakspakke, til tiltak som skulle iverksettes i løpet 

av året. En ekstra fagarbeider ble engasjert, og driftsleder fikk mer ansvar for administrasjon og 

oppfølging av utbedringsprosjekter. De ekstra midlene ble brukt på ulike små og store prosjekter på 

de fleste kommunale bygg, inkludert utleieboliger, i tillegg til kirken. 

 

Driftsavdelingen har også ansvar for drift av det kommunale vann- og avløpsanlegget, i samarbeid 

med IVAR. Vannledningsnettet er svakt, og det ble utført utbedringer på dette. Grunnet høyt 

nattforbruk av vann ble det gjort en rekke lekkasjesøk, og på sommeren ble det avdekket en stor 

lekkasje på en sjøledning sør i Leiasundet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Landbruk 

Landbrukskontoret i Sandnes har ansvaret for den kommunale landbruksforvaltningen og 

gjennomføringen av den statlige støtte- og finansieringsordningen innen landbruket i Kvitsøy. For å 

gjøre seg godt kjent med kommunen var hele landbruksavdelingen i Sandnes på besøk på Kvitsøy, for 

befaring og omvisning. Det ble også avhold møte med bøndene i kommunen. I møte med bønder og 

politikere ble det lagt premisser for et strategisk planarbeid som skal gjennomføres i 2010. 

Landbrukskontoret behandlet og innvilget søknader om fylkeskommunale SMIL-midler som var 

avsatt til tiltak i Kvitsøy kommune. 

 

 

Bemanning 

Året var preget av stor aktivitet, samtidig som det har skjedd endringer i en rekke lovverk og 

forskrifter som direkte berører avdelingen. Kommunalleder plan og utvikling gikk ut i 

svangerskapspermisjon i januar 2009, og vikar ble engasjert i stillingen frem til januar 2010. I tillegg 

ble det leid inn konsulent. Kommunalleder gjenopptok arbeidet i 40 % av sin stilling i november. 

 

Teknisk driftsavdeling ble utvidet til ca 4 årsverk, på bakgrunn av ekstra arbeider i forbindelse med 

tiltakspakken fra staten. Det var et aktivt år som resulterte i gjennomføring av mange planlagte 

prosjekter. 

  

Innen renhold hadde kommunen i begynnelsen av året store problemer med å få tak i personale. Dette 

løste seg i løpet av året og det ble engasjert to vikarer som stilte opp ved sykdom hos fast ansatte, 

samt at de ble engasjert til hovedrenhold av kommunale bygg.  
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Miljøvern 

Kvitsøy kommunestyre vedtok i oktober 2009 å starte arbeidet med en energi og klimaplan for 

Kvitsøy, enten i forbindelse med rullering av kommuneplanen eller som en egen kommunedelplan. 

Kommunestyret vedtok å revidere kommuneplanen, og energi og miljø er et av de tema som vil bli 

behandlet gjennom planprosessen. Samarbeid om utredninger med nabokommuner eller Stavanger 

Næringsutvikling vurderes. 

 

 

Måloppnåelse 
  

Målsettinger fra budsjettperioden 2009 
Evaluering i årsmld 

Innfridd Videreføres 

1. Regulere Melingsgården for å tilføre Kvitsøy bedre bomiljø X X 

2. Fokus på planarbeidet med Kvitsøy Aktivitetshall og oppstart av 

bygging vår 2009, for å skape et miljø for lek og aktivitet 

X  

3. Restrukturere Gamlekaien for å skape flere båtplasser og minske 

negative konsekvenser av båtturisme for de nærmeste naboer 

X X 

4. Tilrettelegge Grøningen med naturhavner for å minske noe press på 

Gamlekaien 

X  

5. Heis på skole for å sikre universell målsetting - sees i  sammenheng 

med forslag om sykkelskur og evt. andre tiltak på skolen og søke om 

rentefrie lån som har blitt lansert fra regjeringen. 

 

 

X 

 

 

 

Videre utfordringer 
Den største utfordringen for sektoren er kombinasjonen av det brede spekteret av oppgavene sektoren 

har ansvaret for, og den relativt lave bemanningen. For administrasjonen i plan og utvikling er dette 

bedret for 2010 ved at tidligere vikar for kommunalleder er engasjert som kommuneplanlegger ut året. 

På sikt bør administrasjonen varig styrkes til to faste stillinger for å kunne ivareta en forsvarlig 

tjenesteproduksjon og oppfølging av egne prosjekter og ansatte. Også innen teknisk uteseksjon og 

renhold er man sårbare i forhold til mulighetene for å engasjere vikarer på kort varsel.   

 

Det er flere prosjekter som skal videreføres i 2010. Regulering av Melinggården, som vil tilrettelegge 

for boligområder og næringsområde. Ferdigstillelse av aktivitetshall til skolestart. Fjerning av ferister. 

Tilrettelegging for parkering av både biler og båter for fastboende, hytteeiere og gjester. Arealer og 

områder avsatt til dette er begrensede og det er viktig å finne løsninger som er gode og trafikksikre for 

alle. Rogfastprosjektet kom i 2009 med på prioriteringslisten i Nasjonal Transportplan. Landfast 

forbindelse for Kvitsøy vil kunne bety store endringer for Kvitsøy som samfunn, som innebærer at det 

må gjøres omfattende vurderinger av fremtidig arealbruk i kommunen. 

 

Andre utfordringer for 2010 er nye lover som stiller nye og flere krav til kommuner: Ny plan- og 

bygningslov setter nye krav til bl.a. universell utforming og sterkere krav til kommunalt tilsyn og 

oppfølging av ulovligheter. Matrikkelloven stiller nye krav til bl.a. saksbehandling, gjennomføring av 

oppmålingsforretninger og føringer av matrikkelen. Ny havne- og farvannslov stiller krav bl.a. til at 

kommunen skal sørge for sikkerhet og fremkommelighet i havner og kommunens sjøområder, holde 

oppsyn og inspisere farvannet. I sum vil dette by på utfordringer både i form av å få på plass nye 

rutiner, og behovet for oppdatering av kunnskap både for kommunens ansatte og politikere som skal 

behandle sakene. 

 

Det er også en rekke planer som må revideres slik som kommuneplan, trafikksikkerhetsplan, 

beredskapsplan og kommunedelplan for idrett og friluftsliv, i tillegg til at det stilles krav om at alle 

kommuner utarbeider en klima- og energiplan. Dette er omfattende oppgaver som vil involverer 

administrasjonen, politikere og innbyggerne. 
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KVITSØY  ELDRERÅD 

 

Kvitsøy eldreråd har i året 2009 bestått av Bernhard Erland, Gerd Meling, Ingrid Pettersen, Rolf 

Skretting og Solveig Sande. Dessuten har 1. vararepresentant Solveig M. Nordbø møtt på de fleste 

møtene. 

 

Eldrerådet er et politisk valgt og lovpålagt utvalg siden 1992, og har en del bestemte oppgaver å 

ivareta for de eldre i kommunen. Eldrerådet skal for eksempel uttale seg om årsbudsjett og 

økonomiplaner, kommuneplaner, reguleringsplaner og boligbygging, planer innen helse- og 

sosialsektoren, samferdsel og kommunikasjon og særlig rette oppmerksomhet mot såkalt ”universell 

utforming”. Eldrerådet har i 2009 hatt 5 møter og behandlet 10 saker. Av disse er nok kjøp av 

minibuss til kommunen den største. I løpet av 2009 har eldrerådet også fått ansvar for å ivareta 

funksjonen som råd for personer med nedsatt funksjonsevne. Dette ble vedtatt av et enstemmig 

kommunestyre. 

 

Som vanlig har 2009 vært et aktivt år for eldrerådet med varierte aktiviteter og arrangementer; 

 

Dato Aktivitet 

18.04.09 Konsert med allsang v/ Tore Magnus. Arr: Eldrerådet + kombisenteret. 

28.04.09 Takeaway teater fra Rogaland teater. Arr: Eldrerådet + Gla’ trimmen + kulturavd. 

”Ord over grind” av Haldis Moren Vesaas.  

02.09.09 Fellessamling på Sand for eldrerådene i Ryfylke. 2 representanter fra Kvitsøy deltok. 

30.09.09 Teatertur til Sandnes kulturhus. 9 personer deltok 

01.10.09 Internasjonal eldredag. Felles arrangement i Grødem kirke på Randaberg.  

Hovedtale v/ Stortingsrep. Inge Lønning 

02.10.09 Eldrerådet var vertskap for 40 pensjonister fra Randaberg og 17 pensjonister fra 

Kvitsøy i anledning Randabergs ”Livsglede for eldre-uke”.  

18.10.09 Årets Tv-aksjon til inntekt for Care. Ansvarlig for gjennomføring lokalt på Kvitsøy; 

Eldrerådet, Utdanningsforbundet og Kvinne- og familieforbundet.  

11.11.09 Seniorkonferanse i Stavanger. 4 av eldrerådets medlemmer deltok 

 

Som tidligere år har eldrerådet sammen med kombisenteret også i 2009 hatt treff for ”Vi over 60” på 

kombisenteret hver tirsdag med forskjellig program. Videre har eldrerådet vært representert og møtt 

på møter vedr. bygging av aktivitetshall, regulering av Melingsgården, bygging av ny ferjekai på 

Vollsøy og gitt uttalelse til parkeringsplass i ”Myrå”. I tillegg har eldrerådet også i 2009 bidratt med 

økonomi til diverse aktiviteter i regi av Gla-Trimmen. 

 

Eldrerådet ser frem til et nytt, aktivt år i 2010.  

 



 

 



 

 

  



 

 

 

 

Vil du vite mer om Kvitsøy kommune? 
Kontakt oss gjerne for spørsmål og mer informasjon: 

 

Kvitsøy kommune 

4180 KVITSØY 

 

post@kvitsoy.kommune.no  

www.kvitsoy.kommune.no  

 

 

 

Telefonliste: 
Kommunehuset   51 73 63 00 

Kommunehus faks  51 73 63 01 

Ordfører   48 03 83 17 

Rådmann   97 59 32 56 

 

Sykehjemmet   51 73 63 50 

Sykehjem faks   51 73 63 63 

Bakvakt sykepleier  91 77 74 08 

Legekontor   51 73 63 53 

Helsesøster   51 73 63 55 

Fysioterapeut   51 73 63 58 

Bibliotek   51 73 63 60   

 

Skolen    51 73 63 70 

Personalrom   51 73 63 74 

Skole faks   51 73 63 71 

SFO    40 44 87 28 

 

Barnehagen   51 73 63 90 

Barnehage faks   51 73 63 91 

Kråkebolla   51 73 63 93 

Sjøstjerna   51 73 63 94 

 

 

mailto:post@kvitsoy.kommune.no
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